
Geachte aanwezigen, 

 

 

Ik ben werkzaam in de functie van secretaresse en personeelsfunctionaris bij de 

Polfermolen - en spreek namens alle medewerkers van de Polfermolen. 

 

Wij zijn teleurgesteld over het rigoureuze voorstel en verbaasd over de wijze van 

communiceren. Ons is altijd verteld dat, zolang er geen duidelijkheid is over het 

Leeuw terrein, de sluiting van de Polfermolen niet aan de orde zou zijn.  

Voor ons allemaal, alle medewerkers brengt deze versnelde ontwikkeling heel veel 

spanning en onzekerheid teweeg. Onzekerheid over wat er gaat gebeuren met de 65 

medewerkers ? 

 

Momenteel heb ik alleen al, een fulltime baan nodig, om de onrust van medewerkers 

te sussen, de gebruikers en de moeders van de zwemkinderen te woord te staan en 

de tal van opzeggingen af te handelen. 

 

Wel hebben wij alle begrip, dat de hoge jaarlijkse kosten omlaag moeten, maar  bij 

deze vraag ik jullie wel nadrukkelijk na te denken over het maatschappelijk belang. 

 

Een toeristenstad als Valkenburg, zonder zwembad is voor de toerist niet meer 

aantrekkelijk en de gebruikers en inwoners, hebben zij ook in stem hierin ? 

Hebben jullie al eens gedacht aan een referendum ? 

 

De verenigingen, waar moeten zij straks naar toe ? Is straks het eventcenter nog 

betaalbaar voor hen ? 

 

De groep ouderen, het betreft merendeels weduwvrouwen en weduwmannen. 

Voor hen is de Polfermolen het sociaal contact. Wij ervaren het dagelijks om ons heen. 

Op het moment dat deze faciliteit komt te vervallen, raakt deze groep volledig 

geïsoleerd en belanden zij achter de geraniums.  

Namens de groep Meer Bewegen Voor Ouderen zal ik jullie aansluitend de petitie 

overhandigen voor het behoud van het zwembad. 

 

Waar kunnen de gehandicapten straks terecht ?  

De patiënten met hartproblemen, reuma en kanker, waar worden zij straks begeleidt ? 

 

Met alle begrip voor het jaarlijks financieel tekort, wij vinden dat de Polfermolen 

behouden dient te worden, en indien het niet anders mogelijk is, vragen wij de 

gefaseerde afbouw zodanig uit te stellen, dat het mogelijk is voor alle gebruikers - 

over te stappen naar het Leeuw terrein, hierbij denken wij ook met name aan de 650 

leden van de fitness.  

 

De zorg voor ouderen behoort tot één de kerntaken van de gemeente !  

Zo ook de jeugdzorg. 

 

Tot slot wil ik jullie de petitie overhandigen van de gebruikers, die tegen de sluiting 

van het Polfermolen zijn en zoals ik al zei, ook de petitie van de groep MBVO. 

 

 

 

Ik dank jullie voor de aandacht. 

 

 

 


